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En el Saló de Plens de l'Ajuntament de la Vila de 
Quart de Poblet, sent les vint hores i trenta 
minuts (20,30 h) del dia vint-i-nou de març de 
dos mil vint-i-dos, es reuneixen, sota la 
Presidència de la Sra. Alcaldessa, Dª Carmen 
Martínez Ramírez, les senyores i senyors 
Regidors anotats al marge, assistits pel Sr 
Secretari, i present el Sr Interventor a fi de 
celebrar sessió ordinària, en primera 
convocatòria, segons ordre del dia rebut. 

 

A l'hora assenyalada, la Sra. Alcaldessa va obrir 
la sessió tractant-se els següents assumptes:  

 
 



 

 

 
1. ACTES ANTERIORES 
 
Queden sobre la Taula.  
 
2. RESOLUCIONS DE LA PRESIDÈNCIA DES DE L'ÚLTIMA SESSIÓ ORDINÀRIA 
 
Els Srs. Regidors van quedar assabentats de les Resolucions de l'Alcaldia compreses 
entre els núm. 613/2022 de data 15/02/2022 al núm. 1168/2022, de data 23/03/2022 
de l'exercici de 2022, dictades des de l'última sessió ordinària, estant a la seua 
disposició. 
 
3. APROVACIÓ DEFINITIVA ORDENANÇA DE MOBILITAT (759255X) 
 
El Ple de l'Ajuntament de Quart de Poblet, en sessió celebrada el dia vint-i-huit de 
desembre de dos mil vint-i-un, va aprovar inicialment l'Ordenança de Mobilitat. 
 
Vist que la proposta d'Ordenança va ser sotmesa al tràmit previst en l'article 49 de la 
Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, mitjançant anunci 
en el Butlletí Oficial de la Província, núm. 14, de data 21-I-2022. 
 
Vist que durant el termini d'informació pública s'ha presentat proposta pel Regidor de 
Policia, sobre la necessitat de modificar alguns dels articles de l'Ordenança de 
Mobilitat en compliment de la resolució de 12 de gener de 2022, de la Direcció General 
de Trànsit, per la qual s'aprova el Manual de característiques dels vehicles de mobilitat 
personal, i el Reial decret 970/2020, de 10 de novembre, pel qual es modifiquen el 
Reglament General de Circulació, aprovat pel Reial decret 1428/2003, de 21 de 
novembre i el Reglament General de Vehicles, aprovat per Reial decret 2822/1998, de 
23 de desembre, en matèria de mesures urbanes de trànsit: 
 
-Article 36. Es modifica del punt 1 la velocitat de "*15km/h" per "*10km/h". 
 
-Article 42. Es modifica la velocitat màxima "*15km/h" per "*10km/h" en la columna de 
carril bici vorera. 
 
-Article 49. S'elimina el segon paràgraf del punt 1. En el punt 2 s'eliminen les paraules 
"article 22.4 del". 
 
-Article 59. S'elimina de la columna de la Velocitat màxima de la taula, les paraules 
"(Tipus C2)" i " (Tipus C1)", i es modifica la velocitat *15km/h" per "*10km/h" de la 
columna carril bici vorera.  
 
-Article 61. S'elimina el títol de l'article " i cicles de més de 2 rodes". S'elimina el punt 3 
de l'article. S'afig al final del punt 2 els següents paràgrafs: 
 
Tots els vehicles de mobilitat personal han d'estar equipats d'un avisador acústic. Dita 
avisadora haurà de complir amb els requisits establits en l'apartat 16.2 de la norma 
EN17128:2020. 
Els VMP per a transport de mercaderies i altres serveis hauran d'incloure a més 
obligatòriament un avís sonor de marxa arrere. 
.  
 



 

 

-Article 62. Es modifica el contingut del punt u quedant redactat de la següent forma: 
 
1. Les característiques tècniques seran les establides en el Reglament General de 
Circulació, Reglament General de Vehicles i altra normativa vigent que siga aplicable. 
 
-Article 62. S'afig al final de l'article un dotzé punt, que queda redactat de la següent 
forma: 
 
12. L'ús del casc és obligatori. 
 
-Article 64. Se substitueix la paraula "voreres" per "carril" en el títol de l'article. Es 
modifica el punt un de l'article que queda redactat de la següent forma: 
 
1. Es prohibeix la circulació de VMP per carril bici en vorera. 
 
-Article 66. S'afig al final del segon punt " i en carrils bici en "cacera". 
 
-Article 69. Es modifica el contingut de l'article, que queda redactat de la següent 
forma:  
 
Els límits màxims de velocitat per a VMP en funció de la topologia de la via són: 
 
 

Velocitat 
màxima 

Carrer 
d'ús 

general 

Carrer a 
30km/ 

Ciclocarrer 
Zona 30 

Carrer 
Residencial 

Carril 
bici 

Carril 
bici 

vorera 

Senda 
cicable 
(parcs) 

Carrer 
per als 

vianants 

Vorera 

VMP x** 25 km/h 20km/h 20km/h x 10km/h x x 

   
*La velocitat màxima en carrers compartits o zones de coexistència serà la indicada en 
el senyal. 
**Només permés per carrils senyalitzats a 30km/h a una velocitat màxima de 25km/h 
 
Taula 3. Limits màxims de velocitat per a VMP en funció de la tipologia de la via.  
 
- Article 72. Se substitueixen les paraules del primer paràgraf "*VMP Tipus A i B" per 
"*monopatins, patins i aparells similars sense motor" i es modifica la velocitat màxima 
de la taula de "*15km/h" per "*10km/h" en la columna de carril bici vorera.  
 
- Article 147. En l'apartat e) del punt 3, se substitueix la frase " en l'Annex I de la 
present Ordenança" per " en el Reglament General de Circulació i normativa vigent 
que siga aplicable". 
 
-Article 158. En l'apartat v) del punt 2, se substitueix la frase "en l'Annex I de la present 
ordenança" per "reglamentàriament". 
 
 
 
 
 
 



 

 

Previ dictamen de la Comissió Informativa d'Hisenda i Recursos Generals, el Ple de 
l'Ajuntament, per unanimitat dels vint-i-un Srs Regidors assistents a la sessió, inclosa 
la Sra Alcaldessa, que de fet i de dret componen la Corporació, acorda: 
 
U. Aprovar definitivament l'Ordenança de Mobilitat. 
  
DOS. Aprovar la proposta presentada pel Regidor de Policia, de conformitat amb 
l'exposat, i en conseqüència introduir les modificacions proposades. 
  
TRES. Publicar el Reglament en el Butlletí Oficial de la Província de València, donant 
compliment a l'article 70 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de 
Règim Local. 
 
4. APROVACIÓ INICIAL ORDENANÇA DE POLICIA I CONVIVÈNCIA (933928Y) 
 
Vista la proposta presentada d'aprovació de l'ordenança de Policia i Convivència de 
l'Ajuntament de Quart de Poblet. 
 
Emés informe jurídic per Secretaria, sobre el procediment a observar en la seua 
aprovació, segons l'art. 49 i 70.2 de la Llei Reguladora de les Bases de Règim Local: 
 
Es justifica en l'expedient la realització d'una fase de consulta pública i audiència a 
ciutadans i associacions, segons l'article 133 de la Llei 39/2015, d'1 d'octubre. 
 

a) Aprovació inicial per l'Ajuntament-Ple, bastant majoria simple. 
b) Informació pública i audiència dels interessats per termini mínim de 
trenta dies per a presentació de reclamacions i suggeriments. 
c) Resolució de reclamacions i suggeriments presentats i aprovació 
definitiva pel Ple. Si no es presentaren reclamacions o suggeriments, 
s'elevarà a definitiva la, fins llavors, aprovació provisional. 
d) Publicació de l'aprovació definitiva i del text íntegre del reglament en el 
Butlletí Oficial de la Província, entrant en vigor, transcorreguts, 15 dies 
hàbils des de la publicació citada. 

 
Previ dictamen de la Comissió Informativa d'Hisenda i Recursos Generals, el Ple de 
l'Ajuntament, per majoria absoluta de vots a favor, 12 PSOE, 3 PP, 3 COMPROMIS i 2 
CIUTADANS, havent votat en contra 1 PODEM, acorda: 
 
U. Aprovar inicialment, l'ordenança de Policia i Convivència de Quart de Poblet. 
 
DOS. Sotmetre l'ordenança a informació pública i audiència dels interessats pel termini 
de trenta (30) dies, per a la presentació de reclamacions i suggeriments; en el cas que 
no es presentaren quedarà aprovada definitivament. 
 
TRES. L'ordenança entrarà en vigor una vegada aprovada definitivament, als quinze 
(15) dies de la seua publicació. 
 
QUATRE. A l'entrada en vigor de la present Ordenança queda derogada l'Ordenança 
de Policia i Bon Govern de la Vila de Quart de Poblet, aprovada pel Ple de l'Ajuntament 
en sessió celebrada el dia vint-i-un de febrer de mil nou-cents setanta-dos. 
 
INTERVENCIONES. 

 



 

 

Sr. Jaen (Podemos) 

 

Bueno… buenas noches … eh… como ya dijimos ayer en la comisión pensamos 

que esta ordenanza se debe seguir trabajando y no está lista conforme está, nos 

preocupa que  tras su aprobación esta noche pueda seguir avanzando una ordenanza 

que, creemos, contiene artículos insolidarios, clasistas e incluso de los que 

dudamos de su legalidad. 

 

Es curioso que se presente esta Ordenanza porque de una manera más suave 

recogía y recoge puntos por los que el grupo parlamentarios socialista llevó a 

les Corts la ordenanza que aprobó PP y Ciudadanos en Alicante en la que se 

criminaliza la mendicidad, donde su grupo ha censurado la proposición alegando 

que atenta contra lo más básico de los derechos fundamentales y ataca a lo más 

vulnerable de la población. 

 

Por lo que igual que se reconsideró una de las propuestas que les hicimos 

llegar en la que solicitamos que se despenalizase a las personas que ejercían la 

prostitución, 3liminando del borrador inicial de la ordenanza el punto que 

señalaba que se multaría tanto a quienes solicitan, negocian o aceptan los 

servicios como a quienes eran explotadas, solicitamos que este Pleno también 

elimine  el articulado que penaliza a los mendigos del artº 7.a de la ordenanza 

eh… porque ataca a la población más vulnerable, criminaliza la pobreza y las 

situaciones de necesidades personales. 

 

Al igual que en el artículo anterior que se elimine también el 7.b que 

penaliza el ofrecimiento de cualquier venta o prestación de servicios a personas 

que transiten o se encuentren en el interior de vehículos privados o públicos, 

como limpieza de parabrisas, de los automóviles detenidos en los semáforos o vía 

pública, así como el ofrecimiento o venta de cualquier objeto, no consideramos 

que estos artículos estén generando un problema de convivencia en nuestro 

municipio. 

 

Además, nos parece curioso como ordenanzas similares que presentaron en 

municipios cercanos hace años y que iban en un sentido parecido fueron criticadas 

y votadas en contra por los grupos socialistas de estos Ayuntamientos, como es el 

de Catarroja o PoblaVallbona. 

 

Por otro lado, y como comentamos ayer en la… en la … comisión solicitamos 

la eliminación del artº. 4 del ordenamiento público y el artº. 10 m, referido a 

sacudir y exponer elementos domésticos  y o limpiar o reparar vehículos en la via 

pública, ya que consideramos que no están matizados como corresponde o no tienen 

en cuenta la casuística  de las viviendas y de las familias de nuestro municipio. 

 

También vamos a solicitar una mayor concreción del artº 19.6, proyectar 

desde cualquier vehículo música elevada que salga al exterior donde se matice qué 

criterios se va a seguir para que … que … considerar que es o no música elevada. 

 

Para finalizar eh… creemos que se deben replantear los máximos de las 

sanciones que aunque están recogidos en la legislación de régimen de Bases local 

para las infracciones que se proponen nos parece que poseen cierto carácter 

confiscatorio. 

 

Y … y… ya está gracias. 

 

Sra. Mora (PSOE) 

 

Buenas, tardes, antes de pasar a hacer un resumen a grandes rasgos de lo 

que va a ser o a ponerse en marcha a partir de esta ordenanza, sí que me gustaría 

aclarar porque … los que hemos podido escuchar a Daniel podemos haber entendido 

que es que esta ordenanza no se ha podido trabajar o no ha tenido feadback o no 

ha afectado las propuestas que nos han hecho llegar los partidos políticos y más 

allá de la realidad. 

 



 

 

Uds han tenido suficiente para hacerlo, de hecho nos hicieron llegar dos, 

tres propuestas que hemos incorporado, pero como ud bien ha dicho efectivamente 

ayer eran las ocho y media de la tarde, nos hicieron llegar las últimas y como 

comprenderá no son  ni tiempo ni formas para poder adecuarlo. No obstante, como 

le comentamos ayer, hoy es un primer paso tenemos después 30 días de exposición 

pública, donde podemos incorporar las propuestas que nos está comentando hoy, 

aquí, que seguramente vamos a estar de acuerdo en muchas de ellas, seguramente, 

como ya estuvimos en las anteriores, pero bueno … insisto, ayer a última hora de 

la tarde creo no daba tiempo, como ud bien sabrá, a incoroporarlas, ni 

debatirlas, ni pensarlas … en cualquier caso no es una ordenanza cerrada, tenemos 

tiempo  para trabajarla como hemos venido haciendo hasta ahora … 

 

Bueno, y para las personas que nos acompañan en el Pleno, a grandes 

rasgos con esta ordenanza pensamos que el objetivo de ella es establecer un marco 

normativo que garantice la convivencia ciudadana haciendo efectivos los derechos 

que todos los vecinos tienen en nuestro muinicipio. 

 

Con este texto, además, aclaramos y renovamos también nuestras normas de 

coexistencia, para que resulten útiles a la hora de resolver problemas y 

conflictos que se puedan generar en el uso del espacio publico. 

 

Hemos querido, además, también reflejar una de las novedades que hace 

referencia la Ley de coordinación de las Policías Locales de la Comunidad 

Autónoma Valenciana, como es la mediación policial. Una mediación que nuestros 

agentes de policía local ya venían poniendo en práctica en estos últimos años, 

pero que con esta ordenanza también se enmarca a nivel normativo. 

 

Con esta mediación los agentes podrán colaborar, cuando así se les 

requiera de forma proactiva para resolver y transformar los conflictos ofreciendo 

una vía alternativa que no sea la sanción económica pura y dura., 

 

Y otro de los aspectos que me gustaría destacar de esta ordenanza es la 

lucha contra  la prostitución y la trata con fines de explotación sexual dentro 

del municipio, que además era un compromiso firme de este equipo de gobierno el 

cual consideramos que no se puede ser feministas sin ser abolicionistas y que la 

prostitución es una de las manifestaciones más extremas que tiene la violencia 

machista, por ello con esta ordenanza se establecen mecanismos para impedir tanto 

la explotación de las personas mediante la prostitución, se refuerza los 

controles sobre los locales donde presuntamente se producen estas situaciones, y 

se estipula un control también sobre la publicidad sexista también relativa a la 

explotación sexual y prostitución.  

 

Y en todo momento, además, ponemos el foco en los usuarios de la 

prostitución y en los proxenetas, con lo que el objetivo final que tenemos es 

preservar los espacios públicos como lugares de convivencia y donde se fomenta la 

igualdad. 

 

Sr. Jaén. 

 

Simplemente decir … eh… bueno … eh… trasladaremos todas estas propuestas 

eh… por las vías que corresponden … los requerimientos a la ordenanza … eh… es 

cierto que … seguimos … trabajando la ordenanza eh… y viendo que propuestas 

podemos añadir, pero también es cierto que la ordenanza … la … eh… comisión de 

hacienda que es el lugar de debate3 de estas ordenanzas pues un poco por urgencia 

se convocó ayer… pero si se hubiese convocado antes … pues igual podríamos haber 

trasladado algunas de las enmiendas que ayer trasladamos y otros que seguimos 

viendo, es decir … eh… seguimos trabajando el documento y matizando en … en que 

artículos pues creemos que se podrían poner de alguna otra manera… entonces 

durante este mes que hay de periodo, pues como ya he dicho y he dicho ayer pues 

trasladaremos las propuestas y espero que … que … esta ordenanza, eh… como bien 

has dicho pues … salga de la mejor manera posible… 

 

Sra. Presidenta. 



 

 

 

Yo agradezco que hagáis esa propuesta y aportación después de varios 

meses que habéis podido… varios meses, lo digo porque varios … estamos hablando 

de noviembre o algo así … lo digo para que se sepa… después de varios meses pues 

yo creo que ha habido tiempo para hacerlo y que nunca es tarde si la dicha es 

buena y si hay algún error y se puede mejorar, y como ha dicho Cristina estamos 

encantados de poderla hacer. 

 

Gracias, y aceptaremos con mucho gusto estas sugerencia, por escrito, por 

favor, para ver en qué grado … o sea de coincidencia tenemos que, seguramente, 

alguno habrá … entiendo que se aprueba por el resto … con abstención, con voto en 

contra? 

 

Evidentemente todos podemos seguir haciendo aportaciones … 

 

5. APROVACIÓ EXPEDIENT MODIFICACIÓ DE CRÈDITS P01/2022, DEL 
PRESSUPOST DE 2022 (968243H) 
 
Vista la memòria d'Alcaldia proposant la modificació del Pressupost General de 2022, 
en virtut de necessitats sorgides durant l'exercici i el compliment del qual considera 
inajornable. 
 
Confeccionat l'expedient de modificació de crèdits núm. 1 en el Pressupost General de 
2022, les modificacions que es proposen i que s'estimen necessàries, són: 
 
CRÈDITS EXTRAORDINARIS I SUPLEMENT DE CRÈDITS camb càrrec a 
ROMANENTS DE TRESORERIA. 
 
 AUGMENTS 

 
● SUPLEMENT DE CRÈDITS 

 
APLICACIÓ PPTÀRIA CONCEPTE  IMPORT   

130-12000 Seguretat. Salaris Grup A1 261,40 €  

130-12001 Seguretat. Salaris Grup A2 339,31 €  

130-12002 Seguretat. Salaris Grup B 1.096,70 €  

130-12003 Seguretat. Salaris Grup C1 6.316,41 €  

130-12004 Seguretat. Salaris Grup C2 157,48 €  

130-12100 Seguretat. Complement destí 47.822,90 €  

130-12101 Seguretat. Complement 
específic 

231.516,45 €  

130-15000 Seguretat. Productivitat 167,81 €  

130-16000 Seguretat. Assegurances 
socials 

47.481,43 €  

330-16000 Cultura. Assegurança social 6.714,97 €  

920-14300-22018 retribucions personal (tècnic 
projectes europeus) 

3.101,63 €  



 

 

920-16000-22018 Assegurança social (tècnic 
projectes europeus) 

967,72 €  

 
TOTAL CAPÍTOL  I 345.944,21 € 

130-20400 Seguretat. Vehicles. 20.000,00 €  

130-22104 Seguetat. Vestuari 30.000,00 €  

130-22199 Seguretat. Material tècnic  3.000,00 €  

133-21002 Millora seguritat viària. 
Senyalització 

50.000,00 €  

151-22799 Urbanisme. Redacció de 
projectes 

150.000,00 €  

1621-22700 Recollida envasos 90.000,00 €  

1621-22799 Recollida residus 75.000,00 €  

1721-22602 Protecció medi ambient. 
Publicitat y propaganda 

31.000,00 €  

2311-22105 Assistència social. Bons 
alimentació 

50.000,00 €  

2312-22799 Inserció social. Ajuda a 
domicili 

200.000,00 €  

2313-22799-22010 Promoció i inserció social. 
Centre Obert- 

9.000,00 €  

2314-22609 Persons majors. Activitats 15.000,00 €  

2315-22799-22009 Diversitat funcional. Treballs 
empreses (EULEN) 

46.000,00 €  

334-22609 Cultura. Activitats culturals  30.000,00 €  

342-21200 Esports. Manteniment 
instal·lacions esportives 

16.000,00 €  

4312-21200 Mercat. Manteniment 2.000,00 €  

4312-22699 Comerç. Fira comerç 6.000,00 €  

4312-22799 Comerç. Il·luminació i gestió 
AFIC 

64.100,00 €  

432-22699 Turisme. Altres despeses 
diverses 

10.000,00 €  

920-22701 Sistemes detecció incendis 
edifici ajuntament 

28.036,61 €  



 

 

 

TOTAL CAPÍTOL II 925.136,61 € 

011-35900 comissions bancàries 100.000,00 €  

 
TOTAL CAPÍTOL III 100.000,00 € 

2311-48005 Ajuda pobresa energètica 50.000,00 €  

2317-48000 Subvencions Igualtat 16.000,00 €  

338-48900 Subvencions Festes 2.400,00 €  

4312-48000 Subvencions comerç 72.000,00 €  

943-46300 Aportació Mancomunitat Horta 
Sud 

40.000,00 €  

 
TOTAL CAPÍTOL IV 180.400,00 € 

133-62300 (R) Càmeres vídeo vigilància 
carrer Pintor Ribera 

       8.000,00 €   

151-62700 Urbanisme. Projectes 
complexos 

5.000,00 €  

151-62700-21007 (R) Urbanisme. Redacció PGE i 
POP Pla general 

250.000,00 €  

1532-60901 (R) Vies Públiques. Altres 
inversions noves 

63.000,00 €  

171-62300-92204 Parcs i jardins. Automatització i 
telegestió xarxa municipal de 
reg 

20.000,00 €  

1721-60900-91909 Protecció mediambiental. 
Aparcament dissuasiu 

240.000,00 €  

2312-63200 Acció social. Edificis i altres 
construccions 

2.600,00 €  

2314-63200-92103 Persones majors. Liquidació  
Fase II  Trenquem barreres. 

16.000,00 €  

334-63200-21011 Cultura. Rehabilitació casa 
cultura 

96.364,17 €  

342-63200 Esports. Obra ACS camp 
fútbol 

105.000,00 €  

TOTAL CAP. 6 
TOTAL CAPÍTOL VI 805.964,17 € 

 

 
TOTAL SUPLEMENT CRÈDITS 2.357.444,99 € 

 



 

 

 
● CRÈDITOS EXTRAORDINARIS 

 

 

APLICACIÓ PPTÀRIA CONCEPTE  IMPORT   

2311-12004 Assistència social. Salari Grup 
C2 

4.679,00 €  

2311-15000 Assistència social. 
Productivitat Grup C2 

83,88 €  

320-12004 Educació. Salari Grup C2 4.679,00 €  

330-12004 Cultura. Salari Grup C2 14.037,00 €  

330-14300 Cultura. Salari tècnic 
Sociocultural 

21.522,33 €  

920-12004 Admó Gral. Salari Grup C2 32.753,00 €  

924-12004 Participació ciutadana. Salari 
Grup C2 

4.679,00 €  

934-12004 Gestió tributària. Salari Grup 
C2 

9.358,00 €  

 
TOTAL CAPÍTOL I 91.791,21 € 

134-22709 Mobilitat. Assessorament fibra 
ETRA 

       9.680,00 €   

152-22602 Vivenda. Publicitat  y 
propaganda 

     10.000,00 €   

152-22706 Vivenda. Assistència tècnica      30.000,00 €   

1721-22706 Protecció contaminació 
acústica. Estudis tècnics 

   120.000,00 €   

1721-22799 Pla d'acció per al clima i 
l'energia sostenible. Estudis 
tècnics 

     30.000,00 €   

333-22609 Museu virtual. Manteniment i 
actualització. 

     20.000,00 €   

333-22699 Museu virtual. Xarxes socials        7.500,00 €   

432-22706 Turisme. Estudi i treballs 
projecte "!QP destinació 
turística intel·ligent" 

     14.000,00 €   

926-22709 Comunicacions internes. 
Assessorament  

     18.150,00 €   

944-22503 Transferències AGE. 
Sancions, recàrrecs 

       2.000,00 €   

 
TOTAL CAPÍTOL II       261.330,00 €  



 

 

912-48901 Òrgans de Govern. 
Subvenciones associacions  

       5.680,00 €   

 
TOTAL CAPÍTOL IV            5.680,00 €  

133-62300 Tràfic. Estructura limitador 
gàlib 

     48.000,00 €   

134-61900 Mobilitat. Aparcament 
bicicletes 

     10.000,00 €   

134-62300 Mobilitat. Senyalització 
lluminosa 

     18.000,00 €   

134-62303 Mobilitat. Adquisició panells 
indicatius velocitat 

     11.000,00 €   

134-62301 Mobilitat. Instal·lació sistemes 
control accés vehicles 

     60.000,00 €   

134-62302 Mobilitat. Instal·lació cambres 
seguretat 

     30.000,00 €   

151-68100 Urbanisme. Vallat parcel·les 
Molí d'Animeta 

   100.000,00 €   

151-68101 Urbanisme. Expropiació    860.000,00 €   

1532-60902 Vies públiques. Remodelació 
vorera Trece Rosas 

     48.000,00 €   

1532-60903 Vies Públiques. Rotonda Roll 
de Eres-Rvdo. José Palacios 

     50.000,00 €   

1532-61901 Vies Públiques. Obres passos 
sobreelevats calçada Pça. 
País Valencià 

     15.000,00 €   

1532-61902  Vies Públiques. Pas de 
vianants sobreelevats Antic 
Regne- San José 

     12.000,00 €   

1532-61903 Vies públiques. Millora 
accessibil·litat i passos vianats 

       3.407,31 €   

1532-61904 Vies Públiques. Accessibilitat 
carrer Numància 

     45.000,00 €   

1532-61905 Vies Públiques. Ampliació 
vorera Ramón y Cajal 

     41.000,00 €   

1532-61906 Vies Públiques. Manteniment i 
repavimentació 

   150.000,00 €   



 

 

1532-62300  Vies públiques. Connexions 
comunicacions pàrquing 

       7.260,00 €   

1621-63300 Recollida de residus. 
Adquisició contenidors 

   650.000,00 €   

165-63300 Enllumenat públic. Bàcul 
fanals 

     15.000,00 €   

171-61901 Parcs i jardins. Renovació 
parcs infantils 

   266.692,32 €   

171-62400 Parcs i jardins. Adquisició 
maquinària. 

       9.000,00 €   

1721-62300-22021 Protecció contaminació 
acústica. Instal·lació solar 
fotovoltaica piscina coberta 

     66.597,63 €   

1721-62301 Protecció contaminació 
acústica.Instal·lació 
fotovoltaica centre polivalent, 
Quart Jove,Cultura 

     37.000,00 €   

2312-62500 s.socials. Mobiliari        3.000,00 €   

2314-62300 Persones majors. Equips de so        1.875,00 €   

241-62500 Prom. Econòmica. Mobiliari        3.000,00 €   

241-63300 Prom. Econòmica. Maquinària 
i utillatge 

       7.500,00 €   

241-63301 Prom. Econòmica. Actuació 
energies renovables 

     15.000,00 €   

323-62300 Educació. Parc infantil CP 
Ramón Laporta 

     49.000,00 €   

323-63200 Educació. Liquidació obra 
ascensor CP Ramón Laporta 

       8.500,00 €   

333-62300 Museu Virtual.Equip fotogràfic.      10.000,00 €   

334-62300 Cultura. Maquinària i utillatge      12.200,00 €   

334-62301 Cultura. Material àudio visual 
auditori 

     10.000,00 €   

334-62709  Cultura. Projecte de Refugi Pl. 
de la Creu 

     45.000,00 €   



 

 

334-63201 Cultura. Honoraris Casa 
Cultura 

       6.751,79 €   

334-63202 Cultura. Obra civil grup incendi 
El Casino 

       5.082,00 €   

334-63203 Cultura. Obres condicionament 
centre andalús 

     20.000,00 €   

334-63500 Cultura. Mobiliari sala d'actes 
casa cultura 

     33.000,00 €   

342-60900 Esports. Obra parc Calistenia 
PAI  Molí d'Animeta 

     40.000,00 €   

342-62300 Esports. Maquinària, utillatge        5.000,00 €   

342-62301 Esports. Substitució filtre SPA 
balneari 

       7.500,00 €   

342-62302 Esports. Llums led pista 
atletisme 

     18.150,00 €   

342-62303 Esports. Llums led pavelló 
cobert 

     18.150,00 €   

342-62900 Esports. canastres 
motoritzades pavelló cobert 

     14.000,00 €   

342-63300 Esports. Sistema reg camp 
futbol 

     15.000,00 €   

491-62600-92205 Societat de la informació. 
Plataforma Smartcity 

     54.450,00 €   

912-62500 Òrgans de Govern. Mobiliari, 
paviment, etc (sala d'actes) 

     80.895,02 €   

912-63200 Òrgans de Govern. Obres 
casa consistorial 

     47.973,67 €   

920-62300 Administració General. Aire 
condicionat, etc Tremquem 
barreres 

     19.721,15 €   

920-62301 Administració Gral. Conexions 
externes ciberseguretat 

       7.260,00 €   



 

 

920-62302 Administració General. 
Cablejat Tremquem barreres 

       7.260,00 €   

920-62303 Administració General. Grup 
incendis obres edifici 
Ajuntament 

     22.008,80 €   

920-62601 Administració General. 
Ampliació punts WIFI 

     18.150,00 €   

920-64103 Administració General. 
Llicència Adobe Photoshop 

     24.200,00 €   

 
TOTAL CAPÍTOL VI   3.182.584,69 €  

 

 

TOTAL CRÈDITS EXTRAORDINARIS   3.541.385,90 €  

 

 

 DISMINUCIÓ 

 
 
● ROMANENTS DE TRESORERIA (87000)          5.898.830,89 € 

 
 
IMPORT MODIFICACIÓ Nº P 01/2022  ____________             5.898.830,89 € 

 
Emés informe pel Sr. Interventor, de conformitat amb el que s'estableix en l'art. 177 del 
Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals. 
 
Previ dictamen de la Comissió Informativa d'Hisenda i Recursos Generals, el Ple de 
l'Ajuntament per majoria absoluta de vots a favor 12 PSOE, 3 PP, 3 COMPROMIS i 2 
CIUTADANS, havent-se abstingut 1 PODEM, acorda: 
 
U. Aprovar inicialment l'expedient número P01/22 de modificació pressupostària, per 
import total de 5.898.830,89 euros, mitjançant concessió de crèdits extraordinaris i 
suplements de crèdits en l'estat de despesa del Pressupost General en vigor, finançat 
amb romanents de tresoreria per a despeses generals. 
 
DOS. Exposar al públic, previ anunci en el BOP per quinze dies l'expedient, durant els 
quals els interessats podran examinar-lo i presentar reclamacions davant el Ple, 
considerant-se definitivament aprovat si no se'n presentaren. 
 
TRES. Remetre còpia a l'Administració de l'Estat i la Generalitat una vegada aprovada 
la modificació definitivament. 
 
INTERVENCIONS 

Sr. Jaén. 

 

Bueno, en la comisión ya tratamos las dudas en algunas partidas gastos 

expropiación, adquisición contenedores o … recogidas envases entre otros. 

 



 

 

Esta modificación supone una inyección económica para la reactivación del 

municipio que ya esperábamos igual que años anteriores y que esperamos que se 

repita el año que viene  

 

No nos vamos a oponer a la modificación pues tiene partidas sociales para 

poder abordar la situación humanitaria que está provocando la invasión de Ucrania 

y hay modificaciones que compartimos como la de protección medio ambiente, el 

incremento bonos alimentación o la ayuda a domicilio. También una fuerte 

inversión urbanística … pero al final la sensación que tenemos en este grupo y 

creo que desde otros en la oposición es que se podía haber hilado más fino en el 

presupuesto inicial de 2022, porque al final el desajuste presupuestario hace 

replantearse si el presupuesto es ambicioso … sin ir más lejos el ejercicio 2021k 

hubo un superávit de cinco millones novecientos setenta y dos ciento ochenta y 

cinco que es prácticamente el importe que abordamos en esta modificación y que 

hay un remanente de tesorería además de más de dieciséis millones de euros que 

mejor tenerlos que no tenerlos … pero esto es porque los presupuestos no se 

ejecutan correctamente y eso es consecuencia que no se han elaborado 

correctamente… no estamos diciendo que el presupuesto tenga  que cuadrar al 

céntimo, pero que sobre casi seis millones  de un presupuesto de más de treinta y 

dos pues … eh… que después se incrementó con las modificaciones, pues al final 

supone alrededor de una desviación del 10% del presupuesto, lo que implica que 

hay partidas que no se ejecutan y se dejen de hacer cosas … 

 

Sr. Soler (Ciudadanos) 

 

Sí. Bueno pues nada, ayer ya comentamos en la comisión comentado este 

expediente, y si que le agradecería al Sr. Nofuentes en este caso que me aclarara 

algunas cosas, que tenemos dudas. 

 

En lo que es la aplicación 011, en la 359, donde pone comisiones 

bancarias tenemos cien mil euros y quería preguntarle porque pasamos de diez mil 

euros en el presupuesto general a cien mil y que es lo que se va a pagar con ese 

dinero 

 

Luego en lo que es en la 4312, en la 480, subvenciones comercio, como les 

dije ayer, desde nuestro grupo no nos duele reconocer que todo lo que sea para el 

comercio local bienvenido sea, son setenta y dos mil de los cuales se nos dijo 

que eran para las diferentes tarjetas, y lo que nos hubiera gustado es que no 

hubiera sido setenta y dos sino trescientos mil porque hubiésemos beneficiado a 

muchísimos más al comercio y a los vecinos, porque se vio que la prueba que se 

hizo fue un éxito. 

 

Si que les agradecería nos comentara cual ha sido la razón por la que se 

ha quedado en setenta y dos mil 

 

Igualmente le digo que hay una partida, la 1721 609, protección 

ambiental, aparcamiento disuasorio, de doscientos cuarenta mil … si puede nos 

explica esto … 

 

Luego en la partida 342632, que pone deportes, obra ACS campo futbol, 

ciento cinco mil, pues nada … también … 

 

Ya nos comentó que en el 1621, recogida residuos, se iban a comprar 

contenedores, se iba a cambiar todo lo que eran los contenedores de Quart y 

viendo cual es el más apropiado aprovechando el enganches actual. 

 

Luego el 134, instalación cámaras seguridad, que como comentamos … las 

ubicaciones van a ir en los que es los aparcamiento y luego en los puntos 

problemáticos? Y si van a ser móviles o fijos … 

 

Hay una partida de cuarenta mil  euros, la 342 la 609, que se va a 

realizar el parque en el Molí d’animeta, la zona de calistenia, ese parque va a 



 

 

ser de ocio, infantil, de juegos … especifico de algo? Por hoy son bastante caros 

… pero dado que en el PAI hay muchos pues si es alguno más original … 

 

Hay uno muy curioso el 342, el 633, dice deportes, sistema riego campo 

futbol, quince mil, hace unos días en la Junta de la UD quart uno de los socios 

preguntó y la presidenta le dijo que el sistema no se iba a cambiar porque había 

ido un técnico que dijo que estaba bien, y nos sorprende ver esta partida para 

cambiarlo … por si sabían algo … 

Y ya está … gracias… 

 

Sr. Campos  

 

El nostre grup ahir ja manifestà el vot favorable a la modificació i faré 

un breu apunt. 

 

Primera, per qüestió de coherència, li diria històrica a la posicions del 

us de demanar que el remanent  es puja utilitzar per a fer despessa social en cas 

de necessitat, això es va canviar en la pandèmia, que es podia utilitzar el 

superàvit, i enguany e que hi havia es podia utilitzar ... donarem suport al 

pressupost d’enguayn, no varem tocar cap partida i lo que proposarem una esmena 

de plantejar, crec recordar cuatre o cinc actes, en la agenda que tenim a mitges, 

i que se han incorporat moltes coses ara a través de la modificació que es fa i 

... dir que els romanents que els gastarem, per lo que estem en l’escenari que 

demanarem, utilitzar romanents per a fer, i si que faria incidència i ho vaig dir 

ahir, que es la qüestió que en certa manera hem patit una pandèmia, després a 

vingut una crisis econòmica post pandèmia i ara tenim la guerra i que en certa 

manera el pressupost en sí no es una finalitat si no un instrument per a fer 

coses per tant la qüestió es dinamitzar l’economia ... es dir quan l’economia 

privada falla l’instrument que tenim es el diners que tenim disponibles el posem 

per animar la economia local. 

 

La memòria de l’alcaldia parla de les circumstancies especials de la 

guerra, per tot el projecte una dinamització de la economia local y en certa 

manera parle en nom del nostre grup ... lo que vérem fer durant la pandèmia de 

reunir mos e intentar buscar el consens de tots, pues estaria desitjable ara i 

haguérem marcat prioritat, ho dic com a critica constructiva pensant en el 

present i el futur de lo que podem trobar ací o fora ... tot com  a un punt de 

vista prou compartit de quines son les prioritats ... i de treballar a mitjes 

estes coses ... ho faig de manera molt serena  per a trobar dialec i portar 

propostes ... 

 

Sra. Mora (PP) 

 

Buenas noches, yo no me voy a explayar tanto como hizo ayer en la 

comisión… y por el presidente de la comisión se nos explicó, pero ya que tenemos 

público pues también es obligación el informar un poco la postura que tenemos 

nosotros antes este asunto. 

 

Ayer ya lo dije y lo reitero, nos parece que a tres meses de la 

aprobación del presupuestos el que se va a quedar ya la palabra empleada por 

Nofuentes, el hacer un mini presupuesto, porque casi seis millones es la 

modificación, pues casi que lo es y que se nos presenta. 

 

Yo coincido con algunas de las cosas dichas por los compañeros de esta 

bancada… estamos en un crisis pero también el que sea la guerra, la pandemia … yo 

haría un poco de mirar atrás, porque llevamos desde mucho antes de la pandemia y 

de la guerra, unas subidas exageradas de todo lo que nos preocupa y ocupa, la 

electricidad, gas … etc lo que nos afecta directamente, y nos preocupa el que 

puedas leer que la inflación del mes de marzo apunta … sobre un 9% la más alta de 

los últimos 30 años …  

 

En el tema de la modificación?, pues lo dije ayer, nos parece que todo lo 

que en realidad es la inversión social es solamente un 6’3%... esta la pobreza 



 

 

energética, pero que son cantidades, sin repetirlas todas … son muy limitadas a 

lo que es en realidad esta modificación … estamos de acuerdo en que hay que 

incentivar la economía local, el tema de inversiones, que a lo mejor no estaban 

prevista … o si pero había que esperar … por el superávit … 

 

Eso es algo que hemos echado en falta, hay muchas partidas, es como un 

mini presupuesto, efectivamente, aquello que no esperábamos como los ochocientos 

mil euros de la sentencia de la expropiación?, pues sí hay que pagarlo, claro … 

igual que los contenedores, lo entendemos … estamos a puerta de campaña electoral 

… porque es política …ñ y se entiende… lo único que ya lo hicimos en la 

modificación del año pasado, había partidas que no estábamos de acuerdo … pues lo 

que era el reactivar el comercio, ayudar a las empresas pequeñas y desde aquí 

nosotros volvemos a decirle al equipo de gobierno que lo tengan en cuenta el que 

todo aquello que puedan hacer y contratar a gente del pueblo pues que lo hagan, 

por que son ellos los que pagan los impuestos… yo se que por Sr. Nofuentes, ya me 

lo dijo ayer, que era algo que en obras pequeñas  tendría que se a nivel del 

municipio. Y lo mismo digo que ese porcentaje tan bajito que han puesto uds que 

es para ayuda social, en el caso que esperemos que no, que exista la necesidad, 

no ya por ucranianos, creo que hay un tope de personas que tienen que venir a 

nuestro pueblo, no me cabe la menor duda que … desde servicios sociales se les va 

a atender como siempre se ha hecho con cualquiera, pero la verdad no es una 

modificación de crédito totalmente social,  aunque como ud decía ayer, es un tema 

político que podíamos estar discutiendo horas 

 

No voy a hacer mención de ninguna partida más, ya lo hice ayer… y de 

momento pues les daremos el voto de confianza, como el año pasado, pero con el 

compromiso del equipo de gobierno que también nos pueda … que haya más 

comunicación … creo que toda la oposición deseamos … porque a los mejor algunas 

partidas que no están podrían estar y algunas de las que uds han puesto pues a lo 

mejor la gente del pueblo no le da importancia, pero sí a una baja de impuestos 

importante, o a otras cuestiones que  saben que les exigimos en los presupuestos 

o en las ordenanzas. De momento nada más. 

 

Sr. Nofuentes. 

 

Si. En síntesis hay que centrar lo que traemos. Si hace tres meses 

aprobamos un plan de inversiones, presupuesto y después de la liquidación 

traemos, y ayer en la comisión como lo ha descrito la Sra. Mora, un mini 

presupuesto, que lo que nos va a permitir es poner a disposición no solo  los 

treinta y uno como siete millones de euros que aprobamos en diciembre, noviembre 

del año pasado, sino la posibilidad de implementarlo hasta los treinta y siete y 

medio que supone este incremento en el presupuesto. No olvidemos que en el fondo 

lo que estamos poniendo es dotar de mayor cuantía al día a dia de nuestros 

vecinos durante este periodo. 

 

El ejemplo es simple si al presupeusto aprobado añadimos este plan de 

inversiones que además es mayor que el que teníamos en el propio presupuesto 

estamos hablando de tres millones y medio, lo que quiere decir que sólo el plan 

de inversiones vamos a estar durante este año inyectando en obras y lo que supone 

esa inyección más de seis con ocho millones, a ese plan de inversiones. Nunca se 

había hecho uno de esas características. 

 

No olvidemos los ciento veintinueve programas que metíamos, si lo 

recuerdan, en el resumen del presupuesto, donde se contemplaba un potente plan de 

inversiones a sociales, más del 32% del presupeusto aprobado iba destinado a 

políticas sociales, más de dos millones y medio a empleo, les recuerdo el 

compromiso de apoyo al comercio local, en todo lo que bien siendo una seña de 

identidad nuestras de política de igualdad, culturales, deportivas etc…  

 

Por tanto hemos implementado en realidad el presupuesto no modificado, 

porque no hemos tocado un euro de lo que nos habíamos comprometido en el 

presupuesto, eso es importante ponerlo sobre la mesa. No es un corrección del 

aprobado sino tener la posibilidad de implementar una cuantía en la cifra que 



 

 

estamos hablando. Nos deberíamos sentir orgullosos de utilizar ese mecanismo que 

no afecta para nada a lo que hay, y que se adecua esta inversión con más análisis 

de situación- 

 

Si hubiésemos tenido posibilidad de un presupuesto con esos treinta y 

ocho millones, no tendríamos la realidad temporal que tenemos, lo que nos permite 

adecuar y adaptar inversiones o programas, para la nueva realidad. 

 

En noviembre no teníamos el impacta de la guerra, ni  tampoco la 

situación de emergencia en torno al gas, luz y todo lo que está relaciona.  Esto 

nos permite hacerlo hoy. 

 

Por tanto, ese es uno de los aspecto. Les agradezco el tono. No voy a 

compartir, Sr. Jaén lo de hacer presupuestos donde no se contemple esa posible 

mayores ingresos durante el ejercicio, ya me gustaría aquí he escuchado  muchas 

veces como la Sra. Mora y lo reconocerá catalogaba los presupuestos como de 

alegres e incluso triunfalistas, porque parecía que pretendíamos generar más 

ingresos de los que podíamos. 

 

Una cosa es cierta, hay que elaborar los presupuestos en base a datos 

reales de previsiones de ingresos.  Esa es la función del Interventor cuando se 

presenta el presupuesto para el gasto, por lo tanto no es que uno deba de ser … 

nosotros como principio y ud nos conoce y el resultado lo tiene sobre la mesa 

nunca hemos planteado un presupuesto de gasto por encima de los ingresos. 

 

Creemos que es más prudente y realista y ahí están los resultados de duda 

cero y tener remanentes, haciendo un presupuesto ajustado y en base al resultado 

del mismo, pues poder hacer este tipo de acciones. 

 

El Sr. Soler ha hecho … lo siento … pero parecía que estaba rememorando 

la reunión de ayer… porque las preguntas que ha hecho ayer fueron hechas y 

contestadas… pero le contesto… las comisiones bancarias, tenemos un problema, no 

nosotros, toda la ciudadanía … la nueva normativa que permite cobrar por todas 

las operaciones está poniendo en jaque a todo el mundo y los ayuntamiento no 

estamos exentos … ya están empezando a cobrar por cada operación, insisto cada 

banco con los que trabajamos, es un problema y nosotros no podemos no… cargar eso 

a un partida, por tanto, hemos de crearla y dotarla … no se si lo gastaremos,  

además estamos planteando hacer un recurso a los bancos porque no entendemos que 

tengan que hacer la retención que quieran y luego veremos si lo justifican con 

arreglo a los apuntes que haya, pero es una previsión … mientras lo peleamos …  

 

Mire, ha preguntado por el riego … que hay una posición contraria entre 

uno que ha dicho alguien en una asamblea y lo que decimos nosotros, mire, el 

sistema de riego era el que había manual, que cuando terminaba se tapaba, un 

riesgo, el que se instala se entierra cuando acaba, entendemos que es más seguro 

y previene lesiones, estamos cambiando el césped y se ha encargado de recordar 

cuando se empezaba, ya está con un inversión importante … compartirá que una 

inversión como esa con quince mil euros más para que el sistema de riego en vez 

de quedarse en superficie se entierre y sea más seguro, creo que lo compartimos. 

Esa es la explicación. 

 

El parque de la calistenia, lo explique ayer, que era, donde iba y el 

uso. 

 

Comentamos  el tema de las calderas del campo de futbol, ciento cinco mil 

euros … también lo de los contenedores, una decisión política basada en un 

aspecto, en unos meses termina la concesión y tiene dos opciones, una incorporar 

en el pliego la puesta por la empresa de los contenedores, lo cual te va a meter 

lógicamente la amortización etc… dos en las condiciones económicas que estamos 

nosotros … poder comprar los contenedores y eso va a ser un ahorro a la hora del 

concurso de adjudicación--- 

 



 

 

Y creo que lo he contestado todo… a Compromís agradecerle no solo el 

respaldo del presupuesto sino también en este punto… estoy de acuerdo en que 

podemos mejorar esos espacios de colaboración y me comprometo a ello, en lo que 

se refiere a este tema, en lo que se refiere al menos… estando de acuerdo y lo ha 

recordado ud que hay algunos metidos en los presupuestos y hoy iban dos aspectos 

que los plantearon uds en enmiendas al presupuestos como son los  servicios en el 

mercado municipal, y aquí iba una partida para poder ponerlos en marcha… y la 

otra lo del programa piloto del compostaje que ya se ha puesto en marcha y el 

resto iremos avanzando, igual que recojo el guante de la Sra. Mora de que eso 

creo que sí las dinámicas del día a día no nos permiten profundizar más, pero 

puesto que vendrán problemas seguramente no locales, pero sí mundiales que 

afecten a nuestra vida cotidiana y vecinos y podremos y tendremos que hacer 

nuevas apuestas económicas para resolverlos… pues intentaremos mejorar … 

 

En cualquier caso, a todos, el agradecimiento por el respaldo de los que 

vayan a hacerlo y los que no pues todavía tienen una segunda oportunidad de 

pensárselo … 

 

Sr. Soler  

 

Únicamente comentarle al Sr. Nofuentes, por supuesto que estaba atento a 

todas las explicaciones que dio pero también pienso que en el Pleno a los vecinos 

no está demás que ud los ilustre con las explicaciones de cada punto y partida 

que le he preguntado, por ejemplo lo del riego que hay uno digamos peligros y que 

se va a cambiar por uno mejor … 

 

Luego en el resto agradecerle la explicación, lo del comercio hubiese 

sido trescientos mil… pero que a lo largo del año si en esta ocasión no pues a la 

segunda si la hubiere que sería un punto a tratar… y bueno … decirle que ya que 

se ha hecho como ha dicho Amparo Mora un mini presupuesto y dado que está 

rondando los seis millones que se contemple si en el próximo presupuesto del año 

2023 pues bajamos los impuestos a los vecinos, que lo agradecerán, y con esos 

seis millones pues repartir a todos los impuestos esas bajadas que a día de hoy 

con la pobreza energética que sufrimos y con otros de gastos que nos inundan pues 

podamos bajarlos. 

 

Sr. Campos 

 

Jo per fer altre punt de vista ... lo que hem preocupa del pressupost es 

que estem parlant de sistema de riego, càmeres de Seguridad , camps de cesped 

però a mi hem preocupa el senyor de quaranta cinc anys i no te faena ... si 

realment tenim resposta per a eixa preocupació, el pensionista que cobra 600 

euros al mes ... i que li ve un rebut de llum de cent euros i li aplega 

unod’iagua de 85 euros del propi ajuntament i que veu que li puja la compra i 

tenim un instrument i uns diners per a eixes persones i efectivament caure en 

partides de càmeres de Seguridad ... jo com parlava de que el pressupost no es 

una finalitat, i el números y quadrar es un instrument i tots els que tenim en 

administració pública,... perquè la crisi, com la del 2010 que es la mes recent 

pues això va acabar en llevar un 5% als funcionaris ... als pensionistes 

congelarles la pensió i als funcionaris llevarli una paga i entre eixes coses li 

va costar molt al partit socialista aplicar això ... i esta crisis s’ha encarat 

de forma diferent, els ERTE, la pandèmia ... ara mateix rebaixant el preu de la 

gasolina ... y tot això està be però acabem parlant de sistemes de riego, cesped 

però lo que dic que es que me preocupa la crisis que ve i es forta que pues això 

... una persona de 50 anys que se queda sense faena i quina resposta li donem ... 

 

I pues un pensionista en la pensió que te i els gestos entonces al final 

la part de este partides es dir si estem donant resposta a les necessitats que hi 

ha en el carrer, perquè sinó la utilitat de les polítiques es queden en entredit 

i el problema es que donem un camí molt fàcil a que el populisme el exerciten 

altres ... rebaixes impostos, si no hi ha diners no hi ha per a repartir 

riqueza... la invitació que li fea al Sr Nofuentes de parlar de propostes 

concretes per a vore si tenim resposta  social per a lo que ve per davant que es 



 

 

lo que ens distingeix d’altres propostes ... lo meu no es desmarcar-me de lo que 

dia la sr. Mora de esta bancada, jo soc de la bancada però circumstancialmentque 

se on me trobe o me ubique i es per això i raonar sobre temes de certa 

profunditat ... 

 

Que mos trobaran, perquè ho fem ací i en altres puestos on governem a 

mitges y tenim que continuar avançant en eixa manera d’entendre la política ... 

 

Sra. Mora. 

 

A ver, LluisMi, por supuesto que estás en la misma bancada que nosotros 

porque estás en la oposición no estás en el gobierno de la Generalitat, aquí 

estas en Quart, en la oposición, de la misma manera que estamos nosotros y 

decirte solo una cosa, has hecho mención a años atrás, pues bueno recordar el IPC 

en el año 12 que estaba gobernando el PP a nivel nacional, era el 2’4% en estos 

momentos el gobierno que hay en la nación está el IPC al 7’6%, solo esa 

aclaración 

 

Efectivamente Sr. Nofuentes le agradezco esa sensibilidad que le 

caracteriza también en que todas estas cosas que hemos hablado durante ayer en la 

comisión y creo en el batacazo que nos dio la pandemia y que no te recuperas pues 

que efectivamente habrá que mirar en la próxima modificación porque como vamos a 

tener remanente, en perfilar un poco más a nivel social que eds lo que en 

realidad a todo los vecinos de Quart les debe de preocupar, el que llegue a final 

de mes, que puedan pagar luz, gas, agua, supermercado y que tengan alimentos … 

haya o no guerra, a nivel mundial o de Quart que creo que es lo que nos debe 

preocupar y ocupar a la corporación 

 

Sr. Nofuentes. 

 

Totalmente de acuerdo con las intervenciones y sobre todo en aquel que 

habéis puesto de manifiesto en las políticas sociales, y si en algo nos 

caracterizamos en este pueblo y dentro de esto este equipo de gobierno es que la 

política social son siempre la prioridad de la acción diaria  

 

Lo he comentado antes, el paquete importante del presupuesto tenía un 32% 

de presupuesto para políticas sociales, si algo nos caracterizó y uds lo han 

descrito, en la pandemia fue posicionamiento en primer lugar de identificar cada 

uno de esos casos mayores, jóvenes, menos, vulnerables para identificarlos y 

atenderles desde todos los puntos de vista, y lo recordarán… atenderlas a diario 

desde el punto de vista anímico incluso, pero no sólo en pandemia, en el 2010 

también y yo creo no es la primera vez que nos hemos felicitado  de los 

reconocimientos que a nivel nacional se nos atribuye como consecuencia de ese 

paquete de inversión que destinamos a políticas sociales … hace unos meses, por 

segundo año nos identificaban como el segundo municipio de la comunidad y el 

sexto o séptimo a nivel nacional en inversión en política social 

 

Comentábamos en el Pleno de diciembre que la inversión por habitante está 

situada en lo más alto de este país, mas de 1230 euros por habitante … cuando 

incorporemos estos imaginemos la inversión, la política social es clave para 

nosotros eso no quita que nosotros  queramos construir, estamos haciendo un 

pueblo más igualitario, donde la gente pueda pasear tranquilamente, donde sus 

comercios tenga apoyo en cada momento … Sr. Soler, no son 71.000 el apoyo al 

comercio local, sino 129.000 euros … por tanto apoyo y ayuda al comercio sumando 

lo que ya pusimos en el presupuesto, pero al comercio local, empleo, inversiones, 

y a todas y cada uno de nuestra escala de prioridades … por tanto creo que es un 

suma y sigue de posibilidades de invertir en nuestros vecinos teniendo como eje 

la política social  

 

Espero que nos veamos pudiendo invertir en cosas que no sean las 

cuestiones básicas de la ciudadanía y que puedan ser menos básica y en mejores 

condiciones … con una recuperación económica que ya estaba en marcha lo acaba de 

hacer el gobierno de la nación, el botanic y nosotros … 



 

 

 
6. MODIFICACIONS PLA ESTRATÈGIC DE SUBVENCIONS, EXERCICI 2022 
(951232F, 953882M, 964291T) 
 
Vistes les propostes de modificació del Pla Estratègic de Subvencions, exercici de 
2022, presentades per l'Alcaldia, la Regidoria d'Ocupació, Promoció Econòmica i 
Comerç i la Regidoria d'Igualtat i Polítiques Inclusives. 
 
Emés informe pel Sr. Interventor i de conformitat amb l'art. 8 de la Llei 38/2003, de 17 
de novembre, General de Subvencions. 
 
Previ dictamen de la Comissió Informativa d'Hisenda i Recursos Generals, el Ple de 
l'Ajuntament, per unanimitat dels vint-i-un Srs Regidors assistents a la sessió, inclosa 
la Sra Alcaldessa, que de fet i de dret componen la Corporació, acorda: 
 
U. Modificar l'Annex III del Pla Estratègic de Subvencions, exercici de 2022, en els 
següents termes: 
 
Subvencions en matèria de Festes: 
 
Línia de Subvenció A: 
 
Procediment; Concessió directa nominativa canalitzada a través de conveni. 
Entitat beneficiària: FALLA GRAL ASENSIO-MARQUÉS DE SOLFERIT 
Projecte/activitat: Festes Falleres. 
Quantia: 5.536,92 €. 
Partida pressupostària: 338-48900 
 
Subvencions en matèria de Serveis Socials: 
 
Línia de Subvenció A: 
 
Procediment; Concessió directa nominativa canalitzada a través de conveni. 
Entitat beneficiària: ASSOCIACIÓ ESPANYOLA CONTRA EL CÀNCER 
Projecte/activitat: Activitats ordinàries en l'àmbit territorial de Quart de Poblet. 
Quantia: 1.280,00 €. 
Partida pressupostària: 912-48900 
Línia de Subvenció A: 
 
Procediment; Concessió directa nominativa canalitzada a través de conveni. 
Entitat beneficiària: CASA CARIDAD DE VALÈNCIA 
Projecte/activitat: 365 Dies solidaris. 
Quantia: 4.400,00 €. 
Partida pressupostària: 912-48900 
 
Subvenció en matèria de COMERÇ: 
 
Línia de Subvenció A: 
 
Procediment; Concessió directa nominativa canalitzada a través de conveni. 
Entitat beneficiària: ASSOCIACIÓ DE COMERCIANTS DE QUART DE POBLET-ACQ. 



 

 

Projecte/activitat: Campanya compra local, mitjançant conveni extraordinari amb ACQ 
com a entitat col·laboradora. 
Quantia màxima de la subvenció: 72.000,00 €. 
Partida pressupostària: 4312-480.00 
 
Subvencions en matèria d'Igualtat d'Oportunitats 
 
Línia de Subvenció C 
 
Procediment; Concessió directa. 
Entitat beneficiària: LA LLIGA DE L'EDUCACIÓ. 
Projecte/activitat: Projecte de mediació educativa intercultural. 
Quantia màxima de la subvenció: 21.000,00 €. 
Partida pressupostària: 2317-48000 
 
DOS. Donar trasllat del present acord als serveis econòmics i tècnics. 
 
INTERVENCIONS 

 

Sr. Jaén. 

 

Si … bueno en este punto eh… solo añadir sobre el tema de las tarjetas 

nos habría gustado que la tarjeta fuera mayor, nos habría gustado que el esfuerzo 

pues habría valido la pena, el año pasado la sensación después de hablar con 

comerciantes y vecinos fue positivo, nos gusta que se repitan iniciativas que ya 

propusimos en el presupuesto anterior y en este y simplemente que se mejore en 

aquellos puntos que se puedan hacer mejor y les haremos llegar nuestro punto de 

vista y análisis sobre lo que fue la primera edición para que se pueda mejorar en 

la siguiente. 

 

Sr. Soler JV 

 

Sí … buenas noches, a ver respecto  a la reforma del plan estratégico de 

subvenciones nada que decir la casa de la caridad, el cáncer … compartimos todos, 

el tema de la liga de educación no sé si está definido o que proyecto es y sería 

conveniente nos dierais una pincelada o en que consiste ese proyecto… y respecto 

al tema de las tarjetas quiero recordar que el acuerdo al que llegaron en el 

periodo anterior uds y podemos el planteamiento del proyecto no estaba muy claro, 

porque en un sitio ponía 250.000 y en otro 300.000 entendíamos que era el acuerdo 

al que había llegado y que figuraba en el documento que Podemos les presentó, 

luego no figuraba en el acta por los problemas que hubieron, pero está … está… 

250.000 o 300.000 depende de la parte del documento en que estuviera estaba esa 

cantidad u otra. 

 

Lo pregunté en su momento cuando  se ejecutó y nos dijeron que era porque 

se estaba haciendo una prueba piloto… entiendo que la prueba se hizo el año 

pasado y no entiendo que este año volvamos a tener la misma cantidad que tuvimos 

con la piloto siendo como es que fueron claramente insuficientes, hubo mucha 

gente que se quedó fuera, no solo por la dotación presupuestaria, sino por las 

incidencias a la hora de la web y acceder y demás… 

 

Entonces, tenemos cierta desilusión porque creíamos que es un modelo que 

apoya al comerciante y al ciudadano, que es plural y transversal y que esté 

dotado en las situaciones en que estamos de superávit con tan poco importe, 

cuando lo normal es que esté un poco más. Pues nos parece insuficiente. En todo 

caso tenemos tiempo para poder ampliarlo si lo creen conveniente. Pero 4nuestra 

opinión es que es insuficiente. Claramente. Gracias. 

 

Sr. Nofuentes. 

 



 

 

Entendía que habíamos aprobado por unanimidad la modificación del Plan, 

en cualquier caso aclararle lo de los 16.000 euros porque es una atención y una 

mediación para mujeres inmigrantes, un servicio que se pone en marcha y que se 

sitúa en esa … y el resto está claro …  

 

Bueno… de los comercios … más allá que era una prueba piloto, que es 

verdad que se han hecho evaluaciones de la aplicación del mismo, que nada tiene  

que ver con lo que pongamos aquí en el plan estratégico, seguro que se hace un 

esfuerzo importante, porque creemos que se debe apoyar al comercio local con 

estas iniciativas … y me imagino que intencionadamente que se dice que el resto 

de aquello que va encaminado al apoyo del comercio local … ferias, encuentros de 

los comerciantes en mejores condiciones todavía durante este año para promocionar 

el comercio local … porque no solo tiene una forma de apoyarse, tiene más formas 

y si no no tendrían supervivencia si no somos capaces de dar esos bonos y 

ayudarles como estamos haciendo ahora para que se digitalicen, asesorarles para 

que entren la eficiencia energética … es decir unos programas que son tan 

importantes como ese… y la suma de todos hace lo que es la apuesta al apoyo del 

comercio local, reducir eso a la expresión de cuanto se pone a las tarjetas 

monedero me parece reducir mucho las miras. 

 

De todas formas agradecer que apoyen esto. 

 

Sr. Soler  JV 

 

Vamos, que nosotros apoyamos todas las medidas … una no quita la otra. 

Estamos de acuerdo, nos parecen importantes, y creemos que esto es insuficiente 

porque es muy transversal y popular y la mejor forma de  apoyarlo es que se use, 

y para que se use es que la gente vaya y esa es una medida para que vaya. Es una 

buena idea,  apelamos a que se pueda apelar. 

 

Sra. Presidenta. 

 

Ayer también se habló de las terrazas de los bares que vamos a ampliar el 

periodo de carencia que no lo teníamos previsto pero creemos que podemos echar 

una mano en la hostelería… y evidentemente como ha dicho el Sr. Nofuentes esta es 

una convocatoria no quita que no pueda haber más convocatorias durante el año… 

eso iremos viendo cómo funciona e iremos asumiendo. 

 

 
7. PROPOSTA DE CONCESSIÓ SUBVENCIÓ A l'ALUMNAT DE L'ESCOLA 
INFANTIL MUNICIPAL NINOS (931696Y). 
 
Vista la proposta formulada per la Regidora d'Educació, en relació a la necessitat de 
facilitar l'accés a l'educació de l'alumnat del primer cicle d'Educació Infantil, tenint en 
compte la gratuïtat de les aules de 2 anys per part de la Conselleria d'Educació per al 
curs 2021-2022. 
 
Emés informe tècnic per la coordinadora d'Educació i pels Serveis Econòmics, sobre 
existència de consignació en la partida corresponent del pressupost. 
 
Previ dictamen de la Comissió Informativa d'Hisenda i Recursos Generals, el Ple de 
l'Ajuntament, per unanimitat dels vint-i-un Srs Regidors assistents a la sessió, inclosa 
la Sra Alcaldessa, que de fet i de dret componen la Corporació, acorda: 
 
PRIMER. Subvencionar a les famílies de l'alumnat de l'Escola Infantil Municipal Ninos, 
empadronats a Quart de Poblet, segons el grup d'edat on es trobe escolaritzat, en el 
curs 2021-22, i segons les ajudes concedides per la Conselleria d'Educació, les 
següents quantitats mensuals: 



 

 

 AJUDES 
CONSELLERIA 

CURS 2021-2022 

AJUDA AJUNTAMENT DE QUART DE 
POBLET 

COST FAMÍLIES AMB 
AJUDA MUNICIPAL 

NIVELL 

 

AJUDA AJUDA 
Amb ajuda 

mínima Amb ajuda Sense 
ajudes 

Amb ajuda 
mínima 

Amb ajuda 
màxima 

EDUCATI
U 

 MÍNIMA MÀXIM
A 

de Conselleria 
 

màxima de 
Conselleria 

de 
Conselleria 

de 
Conselleria 

0-1 Anys 469,54€ 70€ 200€ 228,18€ 229,22€ 228,18€ 171,36€ 40,32€ 

1-2 Anys 340,95€ 70€ 120€ 170,15€ 180,63€ 170,15€ 100,80€ 40,32€ 

2-3 Anys 383,85€ 280€ 0 0,00€ 0,00€ 

 

 
SEGON. Aprovar una ajuda per a la matrícula de l'alumnat empadronat a Quart de 
Poblet, per al curs escolar 2021/2022, de 83,65 €. 
 
TERCER. Concedir ajudes municipals a les famílies de l'alumnat escolaritzat a l'Escola 
Infantil Municipal NINOS durant el curs 2021/22, empadronats a Quart de Poblet, de 
conformitat amb les quantitats a dalt esmentades, per una despesa màxima de 
118.803,80.-€ amb càrrec a la partida pressupostària 326 48100. 
 
QUART. Satisfer a Concessions Educatives S.L., empresa concessionària de 
l'explotació de l'Escola Infantil Municipal Ninos, l'import total de la subvenció, qui 
derivarà aquestes ajudes a les famílies. 
 
INTERVENCIONS 

 

Sra. Campos 

 

Muy brevemente… buenas noches, a modo informativo, nadie duda de nuestra 

escuela infantil Ninos, de los beneficios que supone tanto para la incorporación 

temprana de los niños  como los beneficios a nivel de conciliación familiar. No 

obstante y aunque la Conselleria  ha hecho grandes esfuerzos para igualar y poder 

dotar de ayudas a esas familias es cierto que las cuotas pueden ser un poco 

gravosas para familias del municipio…  

 

Simplemente aclarar esa concesión que hace el Ayuntamiento que 

dependiendo de etapas y tramos según las necesidades puede oscilar entre 170 y 

286 euros mensuales, claramente es una apuesta muy fuerte porque todos puedan 

optar de manera más equitativa a esa escuela infantil, además de que se les suma 

ese 60% que también el Ayuntamiento aporta en la matricula esto hace un total de 

118.803 euros directamente a las familias de Quart y estoy segura y lo sé que 

todos nos alegramos. 

 

 
8. PRÒRROGA SERVEIS RELACIONATS AMB LA POSADA EN MARXA I 
FUNCIONAMENT DEL CENTRE DE TIPOLOGIA MIXTA INTEGRAT PELS 
RECURSOS DE CENTRE DE DIA I RESIDÈNCIA DE PERSONES MAJORS EN 
SITUACIÓ DE DEPENDÈNCIA I DE RESIDÈNCIA DE PERSONES MAJORS AMB 
DIVERSITAT FUNCIONAL FÍSICA EN SITUACIÓ DE DEPENDÈNCIA. (316032J) 
 
Vista la sol·licitud de pròrroga presentada per l'entitat GESTIÓ SOCI-SANITÀRIA Al 
MEDITERRANI S.L., del servei “Servei relacionats amb la posada en marxa i 
funcionament del centre de tipologia mixta integrat pels recursos de centre de dia i 
residència de persones majors en situació de dependència i de residència de persones 



 

 

amb diversitat funcional física en situació de dependència”, adjudicat per acord Plenari 
de data 25 d'octubre de 2016.  
 
Vista la clàusula quarta del contracte, formalitzat en data 2 de febrer de 2017, que 
estableix que “La duració del contracte i per tant la prestació dels serveis es fixa en 
tres anys podent prorrogar-se any a any, sense que el termini total, incloses les 
pròrrogues puga excedir de 6 anys”.  
 
Vist que segons documentació continguda en l'expedient, en data 3 d'abril de 2017, es 
va signar acta d'obertura d'aquest centre, data en la qual es dona per iniciat el servei 
objecte del contracte. 
 
Emés informe favorable per la Coordinadora de Serveis Socials. 
 
De conformitat amb la Disposició Addicional Segona del Text Refós de la Llei de 
Contractes del Sector Públic. 
 
Previ dictamen de la Comissió Informativa de Benestar Social, el Ple de l'Ajuntament, 
per unanimitat dels vint-i-un Srs Regidors assistents a la sessió, inclosa la Sra 
Alcaldessa, que de fet i de dret componen la Corporació, acorda: 
 
PRIMER. Prorrogar el contracte del "Servei relacionats amb la posada en marxa i 
funcionament del centre de tipologia mixta integrat pels recursos de centre de dia i 
residència de persones majors en situació de dependència i de residència de persones 
amb diversitat funcional física en situació de dependència”, prestat per l'entitat 
GESTIÓ SOCI-SANITÀRIA Al MEDITERRANI S.L., amb efectes des del 2 d'abril de 
2022 a 2 d'abril de 2023, data de l'última pròrroga. 
 
SEGON. Donar trasllat de la present resolució a l'interessat amb expressió dels 
recursos utilitzables i altres prevencions legals. 
 
9. ALÇAMENT OBJECCIÓ NÒMINA MES DE GENER 2022 (963709K) 
 
Vist l'informe desfavorable emés pel Sr. Interventor de data 1 de març de 2022, en 
relació a la tramitació de l'expedient 906218M- Nòmina mes de gener de 2022, per la 
insuficiència de crèdit pressupostari en les aplicacions destinades als llocs C2 
(aplicació 12004), aprovades en els pressupostos de 2022 pel Ple com llocs C1, i de la 
mateixa manera per a les partides destinades al pagament de les retribucions dels 
Regidors amb dedicació exclusiva, els imports aprovats de la qual en els pressupostos 
del 2022 són menors als aprovats pel Ple en sessió extraordinària celebrada el dia 
vint-i-cinc de juny de 2019 corresponents al nivell A1-30B a percebre en 14 pagues. 
Iniciats expedients corresponents per a la seua dotació:   
 
EXPEDIENT 952932R: Actualització Retribucions Dedicació Exclusiva 2022 
EXPEDIENT 959430R: Dotació partides pressupostàries auxiliars administratius C2 
 
De conformitat amb el que s'estableix en l'article 217 del text refós de la Llei 
Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat mitjançant Reial decret legislatiu 2/2004, 
de 5 de març. 
 



 

 

Emés dictamen per la Comissió Informativa d'Hisenda i Recursos Generals, el Ple de 
l'Ajuntament, per unanimitat dels vint-i-un Srs Regidors assistents a la sessió, inclosa 
la Sra Alcaldessa, que de fet i de dret componen la Corporació, acorda: 
 
U.  Alçar l'objecció interposada per la Intervenció Municipal en la tramitació de 
l'expedient de la nòmina definitiva de gener de 2022. 
 
DOS. Que se seguisquen els tràmits reglamentaris. 
 
10. RATIFICACIÓ PLA PRESSUPOSTARI 2023/2025 (952925H) 
 
Llegida la Resolució de l'Alcaldia núm. 1031/2022, de data 14 de març de 2022, que 
literalment transcrita diu així: 

"DECRET 
 

Vista la Proposta del Regidor Delegat d'Hisenda, informada per la Intervenció sobre 
aprovació del Pla Pressupostari 2022 (2023-2025) i en compliment del que es disposa 
en l'article 29 de la Llei orgànica 2/2012 de 27 d'abril, d'Estabilitat Pressupostària i 
Sostenibilitat Financera, i de conformitat amb l'article 21.1f) de la Llei 7/85, de 2 d'abril, 
reguladora de les bases de Règim local, RESOLC:                                                                                
  
                                                             I 
Aprovar la proposta de Pla Pressupostari 2022 (2023-2025) que servirà de base per a 
l'elaboració dels Pressupostos dels exercicis que abasta el període, amb el següent 
desglossament: 

PLA PRESSUPOSTARI 2023-2025 
     
    

     

Cap. Estat de Despeses 2023 2024 2025 

1 Personal 10.200.000,00 10.400.000,00 10.400.000,00 

2 Bens corrents i serveis 11.200.000,00 11.300.000,00 11.300.000,00 

3 Despeses financeres 60.000,00 60.000,00 60.000,00 

      4 Transferències corrents 4.000.000,00 4.000.000,00 4.000.000,00 

      5 Fons de contingència 50.000,00 50.000,00 50.000,00 

6 Inversions reals 4.500.000,00 4.600.000,00 4.600.000,00 

7 Transferències de capital 260.000,00 260.000,00 260.000,00 

8 Variació d'actius financers 50.000,00 50.000,00 50.000,00 

9 
Variació de passius 
financers 0,00 0,00 0,00 

  30.320.000,00 30.720.000,00 30.720.000,00 

Cap. Estat d'Ingressos 2023 2024 2025 

1 Impostos directes 13.827.900,00 14.270.000,00 14.270.000,00 

2 Impostos indirectes 970.000,00 700.000,00 700.000,00 

3 Taxes i altres ingressos 3.000.000,00 3.000.000,00 3.000.000,00 

4 Transferències corrents 10.000.000,00 10.300.000,00 10.300.000,00 



 

 

5 Ingressos patrimonials 272.100,00 200.000,00 200.000,00 

6 Alienació Inversions       

7 Transferències capital 2.200.000,00 2.200.000,00 2.200.000,00 

8 Variació actius financers 50.000,00 50.000,00 50.000,00 

9 Variació passius financers       
  30.320.000,00 30.720.000,00 30.720.000,00 
 
Quant a l'objectiu de deute públic, es renúncia a l'apel·lació al crèdit per als tres 
exercicis, finançant-se la Corporació amb mitjans propis, tal com apareix en la 
proposta del Regidor Delegat d'Hisenda. 
 

II 
Elevar la present Resolució al Ple de l'Ajuntament per a la seua ratificació, en la 
primera sessió que se celebre". 
 
El Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels vint-i-un Srs Regidors assistents a la sessió, 
inclosa la Sra Alcaldessa, que de fet i de dret componen la Corporació, acorda ratificar 
la Resolució núm. 1031/2022, en totes les seues parts. 
 
11. RATIFICACIÓ RESOLUCIÓ 682 DE DATA 17/02/2022.(925484W) 
 

Llegida la Resolució núm. 682, de data 17 de febrer de 2022, que literalment 
transcritadiu així: 

"RESOLUCIÓ D'ALCALDIA 

Vista la Resolució de 21 de gener de 2022, del president de l'Institut Valencià de 
Competitivitat Empresarial (IVACE), per la qual es convoquen ajudes per a projectes 
d'inversió per a la millora, modernització i dotació d'infraestructures i serveis en 
polígons, àrees industrials i enclavaments tecnològics amb càrrec al pressupost de 
l'exercici 2022, publicades en el Diari Oficial de la Generalitat Valenciana, núm. 9264 
de 26 de gener de 2022. 

De conformitat amb l'art. 21 de la Llei Reguladora de les Bases de Règim Local, 

RESOLC 

Primer. Formular sol·licitud d'ajuda econòmica davant l'Institut Valencià de 
Competitivitat Empresarial (IVACE), per a la realització de les següents inversions en 
el marc de “Millora, modernització i dotació d'infraestructures i serveis en polígons, 
àrees industrials i enclavaments tecnològics de la Comunitat Valenciana”. 

 

Denominació de l'actuació Import 

Projecte de millora viària, carril bici, vigilància i reordenació del Polígon 

Industrial Masia d´Espí, (Calles Dr. Fleming, Captiva i Artesania)”. 

(POLÍGON A). 

 

200.000,00 € iva inclòs 



 

 

Projecte de millora viària, senyalització i carril bici en Polígon Industrial Nou 

d´Octubre (Carrer Llevant, Avda. Reial Monestir Sta. María de Poblet, 

Carrer Ermita de Sant Onofre, Carrer Sant Pere i altres)” (POLÍGON B). 

 

200.000,00 € iva inclòs 

 

Segon. Als efectes previstos en l'article 24.5 de la Llei General de Subvencions, 
acceptar l'ajuda que en el marc de la “Millora, modernització i dotació d'infraestructures 
i serveis en polígons, àrees industrials i enclavaments tecnològics de la Comunitat 
Valenciana” poguera concedir l'Institut Valencià de Competitivitat Empresarial (IVACE). 

Tercer. Tramitar la corresponent modificació pressupostària a l'efecte d'incloure en el 
pressupost les partides que reflectisquen el finançament objecte de la present 
convocatòria en cas de concessió. 

Quart. Autoritzar l'Institut Valencià de Competitivitat Empresarial (IVACE) al fet que es 
realitzen les gestions oportunes amb vista a la comprovació que l'entitat es troba al 
corrent en les seues obligacions tributàries enfront de la Hisenda Autonòmica. 

Cinqué. Ratificar pel Ple de l'Ajuntament en la primera sessió que se celebre, donant 
compte a l'Institut Valencià de Competitivitat Empresarial (IVACE). 

El Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels vint-i-un Srs Regidors assistents a la sessió, 
inclosa la Sra Alcaldessa, que de fet i de dret componen la Corporació, acorda: 

 
U. Ratificar en totes les seues parts el Decret núm. 682/2022. 
 
DOS. Donar trasllat del present acord a l'Institut  Valencià de Competitivitat 
Empresària. (IVACE). 
 
12. DONAR COMPTE DE LA LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST EXERCICI 2021 
(912352F). 
 
Queda assabentat el Ple del Decret de l'Alcaldia núm. 750 de data 25 de febrer de 
2022, aprovant la liquidació del Pressupost Municipal de l'exercici de 2021. 
 
13. DECLARACIÓ INSTITUCIONAL 28 DE MARÇ, DIA DE RECORD I HOMENATGE 
A LES VÍCTIMES DE LA GUERRA CIVIL I LA DICTADURA. (969750A) 
 
Els portaveus del Grup Municipal PSPV-PSOE, PP, COMPROMIS, SI ES POT 
QUART i CIUTADANS, presenten la següent declaració institucional consensuada, 
que literalment transcrita diu així: 
 
"28 de març, Dia de record i homenatge a les víctimes de la guerra civil i la 
dictadura 

CRIDA 
 

La Xarxa de Municipis per a la posada en valor de la Memòria Històrica (XARXA 
MEMÒRIA), impulsada per la FVMP, com a veu del municipalisme memorialista 
valencià, té en la seua agenda el 28 de Març com a dia institucional de record a les 
Víctimes de la Guerra d'Espanya i la dictadura. Per això, considera necessari realitzar 
una CRIDA als ajuntaments perquè organitzen actuacions en les seues localitats, 



 

 

comptant amb la participació de les associacions locals memorialistes i culturals que 
així ho decidisquen. 
 
Efectivament, la Llei 14/2017, de 10 de novembre, de memòria democràtica i per a la 
convivència de la Comunitat Valenciana (DOGV núm. 8168, de 13 de novembre de 
2017) declara en el seu article 36 el dia 28 de cada any com a Dia de record i 
homenatge a les víctimes de la guerra civil i la dictadura. A més, encàrrec a les 
institucions públiques l'impuls en aquesta data d'actes de reconeixement i homenatge 
a fi de mantindre la seua memòria i reivindicar els valors democràtics i la lluita del 
poble valencià per les seues llibertats. 
 
Ara, al març de 2022, pensem en Ucraïna i tenim més present que mai l'horror de la 
guerra i el dolor que han de suportar les víctimes. La invasió d'Ucraïna duta a terme 
per la Federació Russa, en ple segle XXI i en territori europeu, ens mostra no sols la 
fragilitat del sistema democràtic en els atacs provinents de l'autoritarisme, sinó també 
el terror que provoca la guerra de Putin entre la població civil. Ens retrotrau a la nostra 
pròpia Història, al colp d'estat de 1936 i a la generada Guerra d'Espanya, activa, 
militarment fins a 1939. 
 
La Guerra d'Espanya, guanyada militarment pels colpistes a la democràcia 
republicana, va obrir un llarg període de persecució i repressió a quants assentaven el 
seu predicament i les seues conviccions en la convivència social democràtica. 
 
Les Víctimes van ser aquelles persones, amb nom i cognoms, que van viure amb 
normalitat la Segona República: xiquets i xiquetes que anaven a les escoles, 
adolescents treballant o estudiant, afiliant-se als sindicats lliures; participant en la vida 
política, com a elector o elegible, associant-se voluntàriament a la formació política 
amb la qual s'identificava; adquirint la premsa o escoltant la ràdio per a estar informat; 
unint la seua vida en matrimoni, o desunint-ho, seguint la normativa civil; observant 
una eclosió cultural de llibertat i de lliure pensament. 
 
En suma, les Víctimes van ser persones corrents, demòcrates, conservadors o 
progressistes en l'ordre econòmic - social, que, tots en el mateix paquet, van ser 
considerats rojos perillosos i que, per auxili a la rebel·lió militar (un vertader 
contrasentit) se'ls va privar de la seua posició social, dels seus treballs, del seu idioma 
i de la seua cultura, de les seues propietats i de fins a la seua vida. 
 
El pla d'extermini inicial es va concretar en un nou ordre de partit únic (moviment 
nacional), sindicat obligatori únic, sense divisió de poders, conciliat amb l'Església 
Catòlica, i amb una tancada oligarquia econòmica. Les Víctimes van ser aquells que 
no van combregar amb els principis nazis i feixistes inicials, i amb l'autarquia política i 
econòmica corrupta, afermada per un règim policial de connivència amb la Judicatura 
(del Tribunal contra la repressió del comunisme i la maçoneria fins al Tribunal d'Ordre 
Públic). 
 
El sagnant colp d'estat de 1936 va conduir fins a la feroç dictadura deixant una reguera 
de Víctimes. Persones depurades, represaliades, fugides, perseguides, 
empresonades, deportades, mortes. Persones atemorides infinitament que van viure 
secretament el dolor i la ignomínia, renunciant, molts d'ells, a traslladar a les seues 
famílies la seua pròpia impotència i el seu sentiment de derrota i amargor. Aquestes 
vergonyes patides en soledat mereixen un sincer record i reconeixement contra la 
infàmia construïda, instal·lada i alimentada pel franquisme.  



 

 

Des d'una posició sempre vigilant i defensora de la convivència democràtica, amb la 
vista i el cor posats ara en la Guerra d'Ucraïna, els Ajuntaments com a part de 
l'administració més pròxima al conjunt de la ciutadania, recorden i homenatgen les 
Víctimes de la Guerra d'Espanya i de la Dictadura. 
 

28 de Març, en record a les Víctimes" 
 
El Ple de l'Ajuntament per unanimitat dels vint-i-un Srs Regidors assistents a la sessió, 
inclosa la Sra Alcaldessa, que de fet i de dret componen la Corporació, acorda aprovar 
la declaració. 
 
14. PRECS I PREGUNTES 
 

Sr. Sanmartín (PP) 

 

Yo quería hacer un ruego y es en la partida la Fila 

de Quart que hay gente que tiene campos, bueno pues ahí 

llevan unos meses que les están rompiendo las vallas, son 

todo labradores de poca monta todos … gente normal, ya no 

es por la cosecha si no que les están haciendo daño en los 

campos y casetas, rompen las casas, sistemas de riego, más 

que nada para ver si puede haber más vigilancia, no van por 

la noche … ya han cogido a más de uno a las 6’30 de la 

tarde … rompen cosas, se llevan cosas…  

 
 
15. COMUNICACIONS  
 
Queda assabentat el Ple de l'Ajuntament de: 
 
- Sentència núm. 385/2020, de data 7 d'octubre de 2020, del Jutjat contenciós 
administratiu, núm. 8 de València, que estima parcialment el recurs contenciós 
administratiu interposat per Dª Consuelo Vicente Tornero, María Amparo Toboso Boix, 
Belén Rodríguez Rubio, Angeles Paz Navarro Gimeno, María Mercedes Griño Palés i 
Josefa Benavent Ferri, contra la desestimació per silenci administratiu de la reclamació 
de data 15 de novembre de 2017, sobre retribució dels llocs de Tècnic Mitjà 
Administració General, A2, contra l'acord del Ple de l'Ajuntament de Quart de Poblet 
de 9 de gener de 2018, inadmetent les al·legacions de les recurrents als Pressupost 
de l'Ajuntament, plantilla i relació de llocs de treball i contra l'acord del Ple de 
l'Ajuntament de Quart de Poblet de 9 gener de 2018, sobre aprovació definitiva dels 
pressupostos generals de 2018, relació de plantilla i relació de llocs de treball, publicat 
en el BOP de València en data 18 de gener, anul·lant els actes administratius 
impugnats respecte als sis llocs de Tècnic d'Administració General ocupats per les 
actores sobre el nivell de complement de destí i específic assignat, amb assignació 
dels nivells reclamats de complement de destí 26 i complement específic B, amb 
abonament de les retribucions deixades de percebre i cotitzacions socials i interessos, 
des de la data d'aprovació de la RPT impugnada directament. 
- Sentència núm. 845/21, de data 23 de novembre de 2021, del Tribunal Superior de 
Justícia de la Comunitat Valenciana, Sala contenciosa administrativa, Secció 2, que 
estima el recurs d'apel·lació interposat per l'Ajuntament de Quart de Poblet, contra la 
Sentència núm. 385/2020, de 7 d'octubre, dictada pel Jutjat contenciós administratiu 



 

 

núm. 8 de València, en el procediment abreujat 192/2018, compareixent com a part 
apel·lada Consuelo Vicente Tornero, María Amparo Toboso Boix, Angeles Paz 
Navarro Gimeno, María Mercedes Griñó Palés i Josefa Benavent Ferri. Revoca la 
sentència apel·lada quant a l'assignació dels complements específics i de destí que la 
mateixa realitza, havent d'estar a la valoració que d'aquests llocs realitze l'Ajuntament 
demandat. 
- Sentència núm. 91/2022, de data 14 de març de 2022, del Jutjat contenciós 
administratiu núm. 6 de València, Procediment Abreujat 473/2021, que desestima 
íntegrament el recurs contenciós administratiu interposat per Carlos de la Creu 
Pascual, contra l'Ajuntament de Quart de Poblet i declara ajustat a Dret el Decret de 
l'Alcaldia núm. 4577, de l'any vint-i-un, de l'Ajuntament de Quart de Poblet, de data 29 
de setembre de dos mil vint-i-un, que desestime el recurs de reposició interposat 
contra els rebuts 293170-2 i 293171 de l'Impost sobre l'Increment del Valor dels 
Terrenys de Naturalesa Urbana, condemnant al recurrent al pagament de les costes 
processals. 
- Sentència núm. 271/2022, de data 9 de març de 2022, del Tribunal Superior de 
Justícia de la Comunitat Valenciana, Sala contenciosa administrativa, Secció Tercera, 
que inadmet el recurs d'apel·lació per raó de la quantia referit a les liquidacions PLUS 
001/2015/65/1/2, PLUS 001/2015/65/1/3 i PLUS 001/2015/65/1/4. Estima parcialment 
el recurs d'apel·lació interposat per la mercantil Rasisa S.L., contra la sentència 
dictada pel Jutjat contenciós administratiu núm. 3 de València núm. 257/2021 de data 
7-7-2021 en el PO 169/20, i revoca parcialment la referida sentència quant al 
pronunciament d'inadmissió del recurs contenciós administratiu interposat contra la 
liquidació IIVTNU 781988, havent de declarar-se la prescripció del dret de 
l'administració a practicar liquidació d'aquest impost referit a l'esmentat immoble, 
desestimant-se en la resta el recurs d'apel·lació interposat.  
- Sentència núm. 81/2022, de data 22 de febrer de 2022, del Tribunal Superior de 
Justícia de la Comunitat Valenciana, Sala contenciosa administrativa, Secció Quarta, 
que estima el recurs contenciós administratiu interposat per l'Ajuntament de Quart de 
Poblet, contra Resolució del President de la Confederació Hidrogràfica del Xúquer d'11 
d'abril de 2019, declarant a aquesta administració municipal responsable per infracció 
de l'art. 116.3g) del Text Refós de la Llei d'Aigües i imposant la sanció de multa de 
1.000€. Es declara contrària a dret i anul·la la resolució impugnada. 
 
I no havent-hi més assumptes que tractar, sent les vint-i-una hores i cinquanta-cinc 
minuts del dia vint-i-nou de març de dos mil vint-i-dos, la Sra. Alcaldessa va alçar la 
sessió, que jo, el Secretari, certifique.                                           
 

             


